
Reacties SP op koersdocument Fietsplan gemeente Heerenveen. Agendapunt 10 Jan vd Veen

In dit koersplan worden 3 varianten besproken:
Goud = de duurste
Zilver = aanvulling op Brons dus minder duur Brons = standaard wat moet gebeuren en het 
goedkoopste.

Het college geeft aan voor de zilveren variant te kiezen, maar er mogen aanvullingen danwel 
aanpassingen.

De SP heeft het koersdocument gelezen en besproken en komt tot de volgende aanvullingen danwel 
aanpassingen:

3.1.1. Voorrang:
Hier gaat de SP voor Goud omdat dan ook in de gehele bebouwde kom van onze gemeente de 
fietsers voorrang hebben op rotonden.

3.1.2. Stallingsvoorzieningen:
Hier gaat de SP voor Goud omdat gratis bewaakte fietsenstallingen een uitkomst zouden zijn in het 
centrum van Heerenveen. Wel stelt de SP dan als voorwaarde dat er geen fietsen meer voor winkels 
in het centrum worden geplaatst, dus winkelgebied blijft fietsvrij (hierbij zou een uitzondering 
kunnen worden gemaakt voor minder valide personen).

3.1.3. Fietsen in het buitengebied:
Hier gaat de SP voor Goud omdat veel jongeren op hun fiets naar school gaan of naar buitenschoolse 
activiteiten. Ook geeft dit een veiliger gevoel voor alle inwoners in de buitengebieden.

3.1.4. Ketenmobiliteit:
Hier gaat de SP voor Goud mede vanwege het autotransferium waarbij het tevens een wens van de 
SP is om aldaar ook een bustransferium te plaatsen. Hierdoor houden we het centrum autoluw en 
wordt de K.R. Poststraat behoorlijk ontlast van gemotoriseerd verkeer. Naast zogenaamde 
Leenfietsen zouden er dan ook elektrische pendelbussen kunnen rijden en blijft het gebied rondom 
het station veiliger voor fietsers.

3.2.1. Scholen:
Hier gaat de SP voor Zilver zodat in ieder geval 100% van de scholen meedoen aan het fietsexamen.

3.2.2. Werkgeversaandelen:
Hier gaat de SP voor Zilver en volstaat het stimuleren van aanbieden laadinfrastructuur voor e-bikes 
bij bedrijven.

3.2.3. Fietseducatie:
Hier gaat de SP voor Brons de uitleg daarvoor volstaat bij Brons.

3.3.1. Recreatie:
Hier gaat de SP voor Brons ook hiervoor volstaat de uitleg bij Brons.

3.3.2. Sport
Hier gaat de SP ook voor Brons en de uitleg bij Brons volstaat.

De SP realiseert zich dat, wanneer er voor Gouden varianten wordt gekozen dat deze duurder zijn, 
maar tevens meer veiligheid en minder overlast veroorzaken. Daarnaast zou er ook gekeken kunnen 



worden om grote mega bedragen, bestemd voor Sportstad of Thialf, te schrappen en deze in te 
zetten voor een gemeenschappelijke doel.

Graag vernemen wij de reacties tijdens de ROM vergadering van 6 april aanstaande.

Met vriendelijke groet,
Jan van der Veen
Fractievoorzitter SP Heerenveen


